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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2023/24:778 Cannabisreklam på svenska skolor

Under den plenifria veckan besökte jag en svensk gymnasieskola i min 
valkrets. På skolan fanns omfattande och väl spridd reklam för cannabisbruk, 
särskilt riktad till skolans elever. Under besöket framkom det att denna reklam 
för cannabisbruk, särskilt riktad till elever, återkommande och omfattande 
sprids på svenska skolor. Reklamen innehåller uppenbart vilseledande 
information.

Både den förra och den nuvarande regeringen har tydligt uttalat sig mot 
cannabis. Det är viktigt och välkommet.

Socialtjänstminister Camilla Waltersson Grönvall har tidigare tydligt markerat 
mot cannabis. Med anledning av SVT Nyheters rapportering om 
cannabisrökning utanför ett gymnasium i Västsverige, och om rektorns reaktion 
på det hela, var ministern reaktion: ”Jag blir förbannad, jag blir också 
besviken.”

Ministerns och regeringens tydliga ställningstagande mot cannabis, inklusive på 
svenska skolor, är som sagt viktigt och välkommet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson 
Grönvall:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att svenska 
ungdomar inte ska röka cannabis?

………………………………………

Laila Naraghi (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-04
Besvaras senast
2024-04-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


